



通告編號: 21-22/69c

敬啟者：

**「未雨綢繆放榜 - 多元出路最新資訊」家長講座**

(全港各區中六學生家長及其子女)

為減少社交接觸以有效減低 2019 冠狀病毒病在社區傳播風險，本學年的「未雨綢繆放榜 - 多元出路最新資訊」家長講座將改為預先錄製的影片。

講座以粵語進行，內容包括教育局、大學聯合招生處、香港考試及評核局和職業訓練局代表講解文憑試放榜及多元出路的最新資訊，以期全方位支援中六學生及家長迎接放榜日。講座的影片及簡報將於 2022 年 6 月中旬上載至教育局網頁「新學制網上簡報 ([www.edb.gov.hk/nas](http://www.edb.gov.hk/nas)) 供家長參閱，讓家長掌握最新升學資訊有更好的準備，幫助子女籌劃前路。



此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思聰謹啟

二零二二年六月十七日

回 條

通告編號: 21-22/69c

敬覆者： 本人已知悉並同意 貴校有關未雨綢繆放榜 - 多元出路最新資訊家長講座的安排，定當督促 敝子弟參與活動。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名： \_\_\_\_\_

班別： \_\_\_\_\_ 學號： \_\_\_\_\_

家長 / 監護人簽名： \_\_\_\_\_

二零二二年六月\_\_\_\_日



Ref: 21-22/69e

17 June 2022

Dear Parent(s) / Guardian(s),

**Parents' Seminar on "Get Prepared for the Release of HKDSE Examination Results -  
the Latest Information on Multiple Pathways"  
(for Parents of Students Currently Studying Secondary 6)**

The results of Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) Examination will be tentatively announced on 20 July 2022. In order to reduce social contact and thus effectively contain the potential spread of COVID-19 in the community, the EDB will pre-record the parents' seminar on "Get Prepared for the Release of HKDSE Examination Results - the Latest Information on Multiple Pathways" for this school year.



This seminar is conducted in Cantonese. It provides the latest information on comprehensive support measures to better prepare current S6 students and parents for the HKDSE Examination results release day, and multiple pathways to be presented by representatives of the Education Bureau, JUPAS Office, HKEAA, and Vocational Training Council. The videos and presentation slides of the seminar will be uploaded to the "New Academic Structure Web Bulletin" ([www.edb.gov.hk/nas/en](http://www.edb.gov.hk/nas/en)) by mid June 2022. Parents may visit the above website for the latest information, so as to get well-prepared and provide guidance and support for their children to plan for their future pathways.

Yours sincerely,  
Steven Hon  
Principal

---

**Reply Slip**

Ref: 21-22/69e

17 June 2022

I have fully informed and agreed on the arrangements for the seminar. I will urge my son / daughter to attend the seminar.

Student's name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature: \_\_\_\_\_